
Protokół  posiedzenia Komisji Rewizyjnej 
 

Nr 17/2006  w dniu  20. 09. 2006 
 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 14.00 zakończono o godz. 16.30 
 

  
L.p Imię i nazwisko Podpis 
1. Jacek Brzostowski    - 

Przewodniczący Komisji 
Obecny 

2. Edmund Knapski     - 
Wiceprzewodniczący Komisji 

Obecny 

3. Andrzej Słoma  - Sekretarz 
Komisji 

Obecny 

4. Wojciech Ćwik Obecny 
5. Marceli Marzyński Obecny 

 
 
 

Nieobecni członkowie Komisji: 
1. ___________________________ 

2. ______________________________ 

3. ______________________________ 
 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Gabriela Markiewicz 
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 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
 

 



1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 
 
1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 

 
      1.3. Kontrola funkcjonowania Domu Pomocy Społecznej w Srebrnogórze (posiedzenie 
wyjazdowe) 
      
     1.4. Rozpatrzenie pisma Starosty Wągrowieckiego w związku z protokółem Komisji. 
 
2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 
 

Ad.1.3  W posiedzeniu uczestniczyła dyrektor DPS Gabriela Markiewicz, która omówiła 
działalność DPS w zakresie gospodarowania budżetem oraz opieką nad osobami przebywającymi 
w DPS. Obecnie w DPS przebywa 60 osób co stanowi 100 % obsady. Plan wydatków na rok 
2006 wynosi 1.375.680 zł. Do dnia 31.08. 2006 wydatkowano 64,52 %  tej kwoty. Plan 
dochodów wynosi 592.980 zł. Za pierwsze półrocze wykonano go w 64,52 %. 

Największe wydatki stanowi opalanie olejem opałowym. Należałoby rozważyć zmianę 
systemu grzewczego. 

W zakresie opieki nad osobami przebywającymi w DPS dyrektor omówiła poszczególne 
przypadki schorzeń i opiekę nad pensjonariuszami. Niektóre osoby wymagają opieki 
całodobowej. 

Trwają w tej chwili starania o poprawienie standardu, a w najbliższym czasie będą 
montowane windy wewnętrzne. 

Ad.1.4. Komisja zapoznała się z pismem Starosty i zdecydowała, że pismo zostanie 
odczytane na sesji.   
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5. ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
5.1. Zapytania 
 
________________________________________________________________ 
 
________________________________________________________________ 
 
________________________________________________________________ 
 

 



 
________________________________________________________________ 

 
 

 
5.2   Opinie 
.Komisja pozytywnie oceniła gospodarowanie budżetem i funkcjonowanie DPS 

Srebrnagóra.. 
____________________________________________________ 
 
5.3. Stanowiska  : 
 
5.4  Wnioski 
 
 
_______________________________________________________________ 
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_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  

 



 
     _________________________________________________________________ 

 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

     _________________________________________________________________ 
 
_________________________________________________________________  
 

 
     Protokołował                                                     Przewodniczący Komisji:  

        / Andrzej Słoma /                                                  /Jacek Brzostowski / 
 
 
 
Protokół został podpisany przez protokolanta i przewodniczącego Komisji. 

 

 


